
 
 
 
 
Deze perspectief nota is in de ogen van de SP fractie een nota zonder  
perspectief. Dat is ons ontnomen door de aanhoudende tegenvallers.  
 
Als eerste het tekort in de jeugdzorg die te verwachten was.  
Hier past dan ook zeker een actie richting Den Haag om te voorkomen dat we onze jeugd 
geen toekomst kunnen bieden.  
Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst zegt het spreekwoord, maar in de toekomst moet je 
investeren en dat staat Den Haag niet toe.  
Daarom heeft de SP afgelopen dinsdag in heel veel plaatsen op veel scholen de leraren 
gesteund met hun actie. 
We moeten ook als raad en college in actie komen en eisen dat Almelo niet telkens op 
drie fronten tegelijk als nadeel gemeente financieel zwaar tekort blijft komen. En dus de 
tekorten die ontstaan door openeinderegelingen gaan resulteren in bezuinigingen op 
zaken die we onze inwoners niet mogen onthouden.  
We moeten streven naar welzijn voor iedereen.  
 
Een andere tegenvaller is de grondpolitiek. Die blijft als een molensteen om onze nek 
hangen. Ondanks dat lukt het ons de provincie te vriend te houden en te voldoen aan de 
door hun gestelde eisen.  
Maar de jaren van het zuur worden nog steeds niet gevolgd door het zoet.  
Daarom kunnen wensen vanuit de fracties alleen ingewilligd worden als we dekking 
(externe dekking) vinden of iets schrappen. Dat is een werkwijze die ons niet bevalt. Wij 
hebben hele goede voorstellen gezien op o.a. de motie markt en zullen zoeken naar ruimte 
om die in te brengen. Als het nu niet kan dan zoeken we een manier om dat later te doen. 
 
Het zijn drie hele harde jaren voor de stad en onze inwoners geweest.  
Maar we houden vol en zijn er van overtuigd dat we een goede keuze hebben gemaakt 
om deel te nemen aan dit college en zo de stad voor bezuinigingen te behoeden die 
anders nog ingrijpender zouden zijn geweest voor onze bewoners.  
De erfenis van het verleden is een zware last, maar we hebben geen andere optie dan 
deze te accepteren en door te knokken. Ons schikken in de eisen van de Provincie wat 
betreft preventief toezicht. Anders vervallen we tot een artikel 12 gemeente en dat brengt 
nog meer ellende voor onze inwoners met zich mee.  
 
Ondanks alles hebben we een aantal zaken bereikt die wel positief uitpakken als we het 
over welzijn en welbevinden hebben.  
We hebben een ziektekostenverzekering inclusief aanvullende verzekering gerealiseerd die er voor  
zorgt dat zorg mijden kan worden voorkomen. Dat bevordert direct het welzijn van minima.  
Het bestrijden van armoede is een lastig sociaal probleem. Waarbij geen korte termijn effecten te 
verwachten zijn.  
Waar generaties na elkaar in een bepaalde sociale structuur hebben geleefd en je te maken hebt met 
overerving van armoede kan je niet verwachten dat die structuur binnen 1 generatie kan worden 
opgelost. Dat zal meerdere generaties duren.  
En armoede onder kinderen los je ook niet op met een fiets betaald uit de Klijnsmamiddelen.  
De aanpak kan alleen maar effect hebben als je investeert in maatregelen aan de voorkant.  
 
De binnenstad wordt aangepakt en zal resulteren in een opleving in de stad. Daardoor 
zal er meer reuring komen en waar reuring is willen ondernemers in het MKB zich 
vestigen en dat zal ook weer resulteren in banen voor vakmensen. 
  
We zijn op de goede weg en gaan stap voor stap verder met de Almelose maat waar geen plaats is 
voor grenzeloze ambitie maar voor een Twentse nuchtere aanpak. 


